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УНИВЕРЗИТЕТ У БЕОГРАДУ                        Београд, 14.11.2017                            

Студентски трг 1                                                02 Број: 06-4456/2-17 

Б е о г р а д                                                          MЦ 

 

З А П И С Н И К 

 

са једанаесте Већа научних области биотехничких наука, одржане 14. 

новембра 2017. године, са почетком у 14:00 сати 
 

Утврђено је да седници присуствује довољан број чланова за 

одржавање седнице и доношење пуноважних одлука. 

  

Седници је присуствовало 19 чланова Већа, и то: проф. др  Нада 

Драговић, председник Већа, проф. др Саво Вучковић, проф. др Михаило 

Николић, проф. др Мићо Ољача, проф. др Владан Богдановић, проф. др 

Бранка Крстић, проф. др Чедомир Марковић, проф. др Раде Цвјетићанин, др 

Драгица Обратов-Петковић, проф. др Бранко Главоњић, проф. др Ђорђе 

Фира, проф. др Мирјана Стајић,  проф. др Мила Савић, проф. др Љиљана 

Јанковић, проф. др Вера Артико, проф. др Зорица Кнежевић-Југовић, проф. 

мр Милан Вујовић, проф. др Љубодраг Савић и др Дубравка Цвејић.  

Седници је присуствовао и проф. др Живослав Тешић, проректор 

Универзитета у Београду. 

Седници нису присуствовали: проф. др Драган Марковић, проф. др 

Александар Вег и проф. др Владимир Вукашиновић.  

Пре почетка расправе по тачкама дневног реда, проф. др Живослав 

Тешић обавестио је Веће да је Универзитету достављен захтев за проверу 

аутентичности једне од докторских дисертација, која је одбрањена 2014. 

године, а за коју се сумња да се делимично заснивала на референцама 

објављеним у часописима који нису на SCI листи. С тим у вези, потребно је 

детаљније, суштинско прегледање документације предложених тема и 

реферата о урађеним докторским дисертацијама. Универзитет у Београду је 

увео проверу дисертација на преклапање текста, тако да се у случају 

преклапања већег обима налаже исправка, коју морају да учине кандидат, 

ментор и комисија. Сугестија је да Веће именује известиоца за сваку 

докторску дисертацију. Приликом провере пажња би нарочито била 

посвећена радовима кандидата, који су повезани са докторском 

дисертацијом. 

        Након саопштења, вођена је дискусија у којој су учествовали проф. др 

Саво Вучковић, проф. др Живослав Тешић, проф. др Нада Драговић, проф. 

др Мићо Ољача, проф. др Чедомир Марковић, проф. др Раде Цвјетићанин и 
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проф. др Ђорђе Фира. На крају дискусије, Веће је закључило да ће известиоци 

за изборие у звање и докторским дисертацијама бити чланови Већа чије су 

компетенције из исте или сродне научне области.    

 

Председник Већа, проф. др Нада Драговић, предложила је следећи: 

 

Д н е в н и   р е д 

 

1. Усвајање записника са десете седнице Већа, одржане 17.10.2017. 

године; 

2. Избор наставника у звање ванредног професора и доцента; 

3. Давање сагласности на реферате о урађеним докторским   

дисертацијама које се бране на факултету; 

 

Под 1.  

 

Записник са десете седнице Већа, одржане 17.10.2017. године усвојен је 

једногласно и без примедби. 
        

Под 2.  
 

ПОЉОПРИВРЕДНИ ФАКУЛТЕТ 

 

2.1. Веће је једногласно донело одлуку о избору др НИКОЛЕ ТОМИЋА, 

доцента, у звање ванредног професора за ужу научну област Управљање 

безбедношћу и квалитетом хране; 

2.2. Веће је једногласно донело одлуку о избору др ЈАСМИНЕ ОЉАЧЕ, 

асистента, у звање доцента за ужу научну област Агротехничке основе 

ратарске производње; 

2.3. Веће је једногласно донело одлуку о избору др КАТАРИНЕ 

ЈОВАНОВИЋ-РАДОВАНОВ, доцента, у звање доцента за ужу научну 

област Пестициди; 

 

ШУМАРСКИ ФАКУЛТЕТ 

 

2.4. Веће је једногласно донело одлуку о избору др МАРИЈЕ НЕШИЋ, 

асистента, у звање доцента за ужу научну област Пејзажна архитектура и 

хортикултура; 
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Под 3. 

 

ПОЉОПРИВРЕДНИ ФАКУЛТЕТ 

 

3.1. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на реферат 

о урађеној докторској дисертацији ДОБРИЛЕ ЈАНКОВИЋ, под називом: 

„Процена приплодне вредности бикова холштајн-фризијске расе за особине 

типа“; 

   

Седница је завршила рад у 14:40 сати. 

 

 Записник припремио                                        ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА 

     

     Марко Царевић                                            проф. др Нада Драговић 


